
ПРОТОКОЛ № 05
засідання постійної комісії Кіровоградської обласної ради з питань 

з питань економічного розвитку та інфраструктури

від 08 вересня 2021 року м. Кропивницький

Склад комісії - 7 осіб

Присутні — 5 осіб

Голова постійної комісії Скічко Ю.О.

Секретар постійної комісії: Шаповалов В.В.

Члени постійної комісії: Ківерник В.А., Кушнір  Ю.Ю., Цапюк О.Г.

Відсутні: Матвієнко В.В., Міщенко В.П.

У роботі постійної комісії взяли участь:

Семенюк Ю.А. – перший заступник голови обласної ради.
Коваленко  С.П.  – голова  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань  бюджету,
фінансів та інвестицій.
Анісімова  А.М. –  виконуючий  обов’язки  директора  департаменту  фінансів
Кіровоградської обласної державної адміністрації.
Довжук  Ольга  Василівна  -  директор  департаменту  житлово-комунального
господарства  Кіровоградської обласної державної адміністрації.
Дмитренко  Володимир  Васильович –  начальник  управління  інфраструктури
Кіровоградської обласної державної адміністрації.
Соломаха Світлана Григорівна  –  виконуючий обов’язки директора  департаменту
економічного розвитку та торгівлі Кіровоградської обласної державної адміністрації.
Шеремет Анна Миколаївна — комерційний директор ПП “Компанія Росток-Агро”.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1.Про обрання заступника голови постійної комісії. 
Інформує: Скічко  Юрій  Олексійович – голова постійної  комісії  обласної  ради  з
питань економічного розвитку та інфраструктури.

2. Про внесення змін до рішення обласної ради від 23 грудня 2020 року № 16
“Про обласний бюджет Кіровоградської області на 2021 рік”.
Інформує: Анісімова  Анжела  Миколаївна  –  виконуючий  обов’язки директора
департаменту фінансів Кіровоградської обласної державної адміністрації.

3. Про програму формування позитивного міжнародного та інвестиційного іміджу
Кіровоградської області на 2022-2024 роки.
Інформує: Соломаха  Світлана  Григорівна  –  виконуючий  обов’язки  директора
департаменту  економічного  розвитку  та  торгівлі  Кіровоградської  обласної
державної адміністрації.
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4. Про  стан  підготовки  об’єктів  житлово-комунального  господарства  та
соціальної сфери області до роботи в осінньо-зимовий період  2021/2022 року.
Інформує: Довжук  Ольга  Василівна  -  директор  департаменту  житлово-
комунального господарства  Кіровоградської обласної державної адміністрації.

5. Про розвиток авіаційної інфраструктури в м. Кропивницький.
Інформує: Семенюк Юрій Анатолійович - депутат Кіровоградської обласної ради.

6. Про  лист  ПП  “Компанія  Росток-Агро”  щодо  створення  і  розвитку
індустріального парку.
Інформує: Скічко  Юрій  Олексійович –  голова постійної  комісії  обласної  ради  з
питань економічного розвитку та інфраструктури.

7. Про  хід  виконання   обласної  комплексної  програми  з  розвитку
автомобільних доріг та безпеки дорожнього руху у Кіровоградській області на
2018-2022 роки за І півріччя 2021 року.
ІІнформує: Дмитренко  Володимир  Васильович –  начальник  управління
інфраструктури Кіровоградської обласної державної адміністрації.

8. Про  програму  впровадження  регіональних  наукових  досліджень  у
виробництво у Кіровоградській області на 2022-2024 роки.
Інформує: Дмитренко  Володимир  Васильович –  начальник  управління
інфраструктури Кіровоградської обласної державної адміністрації.

Перед  початком  розгляду  питань,  голова  постійної  комісії  запропонував
проголосувати за перелік питань.
Результати голосування:
“За” –  5
“Проти” – 0
“Утримались” – 0 

ХІД ЗАСІДАННЯ

1. Слухали:  Інформацію  голови  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань
економічного розвитку та інфраструктури Юрія Скічка про обрання заступника голови
постійної комісії, запропонувавши кандидатуру Вячеслава Ківерника.

За результатами обговорення вирішено прийняти відповідні висновки.
Депутат Вячеслав Ківерник не брав участь у голосуванні.
Результати голосування:
“За” –  4
“Проти” – 0
“Утримались” – 0
Всього – 4
Прийняли висновок № 31 (додається).
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2. Слухали: Інформацію  виконуючого  обов’язки  директора  департаменту
фінансів  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Анжели Анісімової  про
внесення змін до рішення обласної ради від 23 грудня 2020 року № 16 “Про обласний
бюджет Кіровоградської області на 2021 рік”.

За результатами обговорення вирішено прийняти відповідні висновки.
Результати голосування:
“За” – 5
“Проти” – 0
“Утримались” – 0 
Всього – 5
Прийняли висновок № 32 (додається).

3. Слухали: Інформацію  виконуючого  обов’язки директора  департаменту
економічного розвитку та торгівлі Кіровоградської обласної державної адміністрації
Світлани  Соломахи про  програму  формування  позитивного  міжнародного  та
інвестиційного іміджу Кіровоградської області на 2022-2024 роки.

За результатами обговорення  вирішено прийняти відповідні висновки.
Результати голосування:
“За” – 5
“Проти” – 0
“Утримались” – 0 
Всього – 5
Прийняли висновок № 33 (додається).

4. Слухали: Інформацію  директора  департаменту  житлово-комунального
господарства  Кіровоградської обласної державної адміністрації Ольги Довжук  про
стан  підготовки  об’єктів  житлово-комунального  господарства  та  соціальної  сфери
області до роботи в осінньо-зимовий період  2021/2022 року.

За результатами обговорення вирішено прийняти відповідні висновки.
Результати голосування:
“За” – 5
“Проти” – 0
“Утримались” – 0 
Всього – 5
Прийняли висновок № 34 (додається).

5. Слухали: Інформацію  депутата Кіровоградської  обласної  ради Юрія
Семенюка про розвиток авіаційної інфраструктури в м. Кропивницький.

За  результатами  обговорення  вирішено  погодити  запропонований  проект
рішення обласної ради з даного питання.

Результати голосування:
“За” – 5
“Проти” – 0
“Утримались” – 0 
Всього – 5
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Прийняли висновок № 35 (додається).

6. Розглянувши та обговоривши інформацію про лист ПП “Компанія Росток-
Агро” щодо сприяння в реалізації інвестиційного проекту з облаштування інженерної
інфраструктури  промислової  зони  з  подальшим   створенням  і  розвитком
індустріального парку “Ростагропром” у м. Кропивницький.

За результатами обговорення вирішено прийняти відповідні висновки.
Результати голосування:
“За” – 5
“Проти” – 0
“Утримались” – 0 
Всього – 5
Прийняли висновок № 36 (додається).

7. Слухали: Інформацію  начальника  управління  інфраструктури
Кіровоградської обласної  державної адміністрації Володимира Дмитренка про  хід
виконання  обласної комплексної програми з розвитку автомобільних доріг та безпеки
дорожнього руху у Кіровоградській області на 2018-2022 роки за І півріччя 2021 року.

За результатами обговорення вирішено прийняти відповідні висновки.
Результати голосування:
“За” – 5
“Проти” – 0
“Утримались” – 0 
Всього – 5
Прийняли висновок № 37 (додається).

8. Слухали: Інформацію   начальника  управління  інфраструктури
Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації Володимира  Дмитренка про
програму  впровадження  регіональних  наукових  досліджень  у  виробництво  у
Кіровоградській області на 2022-2024 роки.

За результатами обговорення вирішено прийняти відповідні висновки.
Результати голосування:
“За” – 5
“Проти” – 0
“Утримались” – 0 
Всього – 5
Прийняли висновок № 38 (додається).

Голова постійної комісії Юрій СКІЧКО

Секретар постійної комісії Владислав ШАПОВАЛОВ


